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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht «Enkelband huisarrest kan worden gekraakt» 
(ingezonden 11 augustus 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Enkelband huisarrest kan worden gekraakt» en klopt 
hetgeen hierin vermeld wordt?1 

Vraag 2
Bent u van mening dat het onacceptabel en onverantwoord is indien 
enkelbanden op welke manier dan ook gekraakt kunnen worden? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Worden de enkelbanden van GWG International ook in Nederland gebruikt? 
Zo ja, bent u bereid dit gebruik per direct te beëindigen? 

Vraag 4
Indien u niet weet of enkelbanden van GWG International ook in Nederland 
worden gebruikt, bent u dan bereid dit per direct te onderzoeken? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Indien in Nederland enkelbanden van een andere type gebruikt worden, 
kunnen deze dan ook gekraakt worden? Zo ja, bent u bereid dit gebruik per 
direct te beëindigen? 

Vraag 6
Indien u niet weet of enkelbanden ook gekraakt kunnen worden, bent u dan 
bereid dit per direct onderzoeken? Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 10 augustus 2015, http://www.telegraaf.nl/digitaal/24358750/
___Enkelband_huisarrest_kan_worden_gekraakt___.html
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